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 Подгорица -- Премијер Црне Горе Здравко Кривокапић изјавио је да неће стајати на
путу најбољих односа са Србијом и додао да би волео да стигне позив за прву посету.

  "Србија је за Црну Гору много више од политичке дестинације у коју треба отићи", казао
је Кривокапић у интервјуу за нови број недељника НИН.   

На питање да ли ће прво посетити Београд или Приштини у најављеној турнеји по
региону, Кривокапић је поновио да би волео да позив за посету стигне из Београда, јер
не види "у региону важније место од Србије за разговор, договор, за споразуме које
Црна Гора треба да направи".

  

Кривокапић је рекао да нема никакав однос са председником Србије Александром
Вучићем с којим се, како је навео, видео два пута и то на сахранама.

  

"Нису то била ни места ни прилика за било какав разговор. Надам се да ћемо
институционално изградити односе измедју Србије и Црне Горе који ће осликавати
реалне потребе наших грађана", казао је Кривокапић.
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Наравно да сам говорио о њиховим јавним сусретима, који нису пратили односи Црне
Горе и Србије и то се мора мењати. Колико сам успео да пратим из медија, Вучић никада
није говорио о Ђукановићу, кога је познавао толико година, онако како говори о мени, а
да са мном није проговорио ни реч

    

Говорећи о својој изјави да су се председник Црне Горе Мило Ђукановић и Вучић чешће
сретали него он са својим кумом, Кривокапић је нагласио да је због тога преживео
медијски линч.

  

"Наравно да сам говорио о њиховим јавним сусретима, који нису пратили односи Црне
Горе и Србије и то се мора мењати. Колико сам успео да пратим из медија, Вучић никада
није говорио о Ђукановићу, кога је познавао толико година, онако како говори о мени, а
да са мном није проговорио ни реч", истакао је он.

  

На питање о вези борбе против корупције и криминала, која је најављена као приоритет
нове владе Црне Горе и Мила Ђукановића, Кривокапић је казао да ће Ђукановић бити
процесуиран по закону ако се "нађе у материјалима до којих ће се пре или касније доћи".

  

"Намера ове владе није реваншизам нити лов на људе. Наш циљ је правна држава у којој
ће сви бити једнаки пред законом и за које ће важити закони", истакао је он.

  

На питање о његовим ранијим изјавама да Црна Гора неће преиспитивати одлуке о
признању Косова и увођењу санкција Русији, Кривокапић је одговорио да је то
политичка реалност, а не његове политичке жеље.

  

"У Парламенту Црне Горе данас нема довољно руку ни за једну одлуку о којој говорите.
И то нема везе са мојом каријером. Чак и да се она данас заврши, Црна Гора ни сутра
неће имати потребан број руку за одлуку о Косову или о Русији", нагласио је он.
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Кривокапић је рекао да Црна Гора има амбицију да постане 28. чланица Европске уније
и додао да је нова влада спрема на томе да ради колико год је потребно.

  

"Да отклонимо се недостатке који нас деле од велике европске породице. ЕУ последњих
година има своје проблеме, који нису повезани са регионом Западног Балкана и то
сигурно утиче и на политику проширења", додао је он.

  

(Бета)
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